

Van der Valk World Eaters

Are you already a World Eater too?



JAPAN

JAPANESE YAKITORI MENU

STARTER

Choice of various soups.

MAIN COURSE

Yakitori chicken skewers on a bed of noodles and finely chopped vegetables. Served with soya beans, prawn crackers and vegetable sticks.

DESSERT

Kids ice cream.

ALL MENUS
€ 12.50

The main course can also be ordered separately for € 8.50



ITALIEN

SPAGHETTI BOLOGNESE MENU

STARTER

Choice of various soups.

MAIN COURSE

Spaghetti Bolognese. Served with Italian bruschetta, vegetable sticks and grated cheese.

DESSERT

Kids ice cream.



ALASKA

ALASKAN FISH MENU

STARTER

Choice of various soups.

MAIN COURSE

Fish stick made from Alaska Pollock with a seaweed salad. With French fries and broccoli.

DESSERT

Kids ice cream.

Alaska only has a few major roads. A lot of people fly if they want to go somewhere. Sometimes it's the only way to reach a remote area.



AUSTRIA

RUSSIA MENU

STARTER

Choice of various soups.

MAIN COURSE

Thin strips of beef with mushrooms, onions and cream. Served with vegetable sticks, French fries and mayonnaise.

DESSERT

Kids ice cream.



Matryoshkas

Matryoshkas are sets of hollow Russian dolls of gradually increasing size that fit inside each other. These sets can vary between 2 and up to 60 separate dolls! The largest Matryoshkas can be as big as their maker.



Orange

The colour orange is symbolic of the Netherlands and comes from the name of the royal House of Orange-Nassau. During special occasions, such as King's day or important sporting events like the European or World football championships, the whole of the country becomes covered in orange flags and banners.

AUSTRIA MENU

STARTER

Choice of various soups.

MAIN COURSE

Light and fluffy Austrian Apfelschmarrn (scrambled apple pancakes) with fresh fruit and vanilla sauce.

DESSERT

Kids ice cream.



DUTCH MENU
€ 10.50

This main course can also be ordered separately for € 5.25

DUTCH DELIGHT MENU

STARTER

Choice of various soups.

MAIN COURSE

Delicious French fries with a choice of: schnitzel, meat croquette, cheese soufflé, frikandel or chicken nuggets. Served with vegetable sticks, apple sauce and mayonnaise.

DESSERT

Kids ice cream.



If you have an allergy, please let us know.

Van der Valk Welt Esser



JAPAN

Bist du auch schon ein Welt Esser?

JEDES
MENÜ
12,50 €

Die Haupt-
speise kann
auch einzeln
bestellt werden.
8,50 €



ITALIEN

MENÜ SPAGHETTI BOLOGNESE

VORSPEISE

Suppe nach Wahl.

HAUPTSPEISE

Spaghetti Bolognese. Serviert mit Bruschetta, Gemüsesticks und geriebenem Käse.

NACHSPEISE

Kindereis.



ALASKA

MENÜ ALASKA-FISCH

VORSPEISE

Suppe nach Wahl.

HAUPTSPEISE

Fischstäbchen aus Alaska-Seelachs mit Algensalat. Mit Brokkoli und Pommes frites.

NACHSPEISE

Kindereis

In Alaska gibt es nur wenige große Straßen. Hier nimmt man lieber mal eben schnell das Flugzeug, wenn man irgendwo hin muss. Manchmal ist das die einzige Möglichkeit, um ein abgelegenes Gebiet zu erreichen.



RUSS-
LAND

MENÜ RUSSLAND

VORSPEISE

Suppe nach Wahl.

HAUPTSPEISE

Dünne Rinderstreifen mit Champignons, Zwiebeln und Sahne. Mit Gemüsesticks, Pommes frites und Mayonnaise.

NACHSPEISE

Kindereis.



Matrjoschkas

Matrjoschkas sind hohle Holzpüppchen, die ineinander gestapelt werden. Je nach Variante können dabei zwei bis zu 60 Puppen verschachtelt werden. Die größte Matrjoschka kann so groß werden wie ihr Erbauer.



Orange

Die Farbe Orange steht symbolisch für die Niederlande. Dieses Symbol stammt vom Namen des niederländischen Königshauses, Orange-Nassau. Am Königstag, aber auch bei wichtigen Sportereignissen wie der Europa- und der Weltmeisterschaft ist das ganze Land in Orange gehüllt.

NIEDER-
LANDE

MENÜ ÖSTERREICH

VORSPEISE

Suppe nach Wahl.

HAUPTSPEISE

Luftiger Österreicher Apfelschmarrn mit frischem Obst und Vanillesoße.

NACHSPEISE

Kindereis.



ÖSTER-
REICH



MENÜ HOLLÄNDISCHE HAUSMANNSKOST

VORSPEISE

Suppe nach Wahl.

HAUPTSPEISE

Leckere Pommes frites mit nach Wahl: Schnitzel, Fleischkrokette, Käsesoufflé, Fleischrolle oder Hähnchennuggets. Mit Gemüsesticks, Apfelmus und Mayonnaise.

NACHSPEISE

Kindereis.

Holländisches
MENU
10,50 €

Die Haupt-
speise kann
auch einzeln
bestellt werden.
5,25 €



Bist du Allergiker? Dann gib uns bitte kurz Bescheid.